	Theft secured car radio

This car radio can be theft secured by entering a self chosen 3 digit code number. If the radio is disconnected from power supply you can only switch it on again by entering the correct 3 digit code number.

Attention!

Ex works this car radio is not coded; it is seized with the numeric combination ,000". In this state you can switch on the radio without entering the code number by pushing the ON switch (EIN), if you want to operate the radio for the first time or after having disconnected and reconnected the radio from power supply.

Note:

Attached to your car radio you\'ll find a safety code card which indicates radio type and number. Note your self chosen safety code in the free column ,SAFETY No.". To avoid unauthorized usage, do not keep this safety code card in your car! The safety code card can be used as owner's proof. In case of eventual maintenance works by one of our service stations it is absolutely necessary to submit your completely filled in code card.

The numeric combination «000» should not be used as personal code number.


	Автомобильный радиоприемник с системой защиты от воров

Для обеспечения защиты радиоприемника используется код безопасности из трех цифр. В случае отключения радиоприемника от энергетического источника он может быть включен заново только при введении правильного цифрового кода.
Внимание! 

По умолчанию код безопасности не установлен; в качестве него используется цифровая комбинация «000». До установки собственного кода безопасности Вы можете включать радиоприемник без введения кода путем нажатия кнопки «ON», если вы включаете радиоприемник впервые, а также после выключения и переподключения радиоприемника.
Примечание:

К радиоприемнику прилагается карточка кода безопасности с указанием модели и серийного номера радиоприемника. Запишите придуманный Вами код безопасности в свободную графу «SAFETY No». Во избежание использования карточки посторонними лицами не храните ее в машине. Карточка может быть использована в качестве доказательства собственности. Если радиоприемнику требуется ремонт, то при обращении в пункт сервисного обслуживания необходимо предоставить полностью заполненную карточку кода безопасности.
Цифровая комбинация «000» не может быть использована в качестве кода безопасности.



